



COMPANY PROFILE



HandyGo Services W.L.L
هاندي جو سيرفيسس ذ.م.م

Your Help, On The Go !



OUR CEO MESSAGE

By Bachir Fares Marouf
General Manager & CEO
HandyGo Services W.L.L



Your Help, On The Go !

يشرفني أن أقود شركة هاندي جو للخدمات، و التي بنيت على قيم الثقة والابتكار والتميز. وعلى مدى أكثر من عقدين، تطورنا من بداياتنا الأولى لنصبح من أبرز مزوّدي خدمات الصيانة، وحلول المنازل الذكية، والابتكارات المستدامة.

مهمتنا واضحة: تقديم خدمات موثوقة وعصرية تركّز على العميل، وتفوق التوقعات، وتبني شراكات طويلة الأمد. ومع النهضة المتسارعة التي تشهدها قطر، نواصل التزامنا بخدمة مجتمعنا والمساهمة في رؤية الوطن المستقبلية.

It is an honor to lead HandyGo Services W.L.L, a company founded on trust, innovation, and service excellence. For over two decades, we have grown from our early beginnings into a leading provider of maintenance, smart-home solutions, and sustainable innovations.

Our mission is simple: to deliver reliable, modern, and customer-focused services that exceed expectations and build lasting partnerships. With Qatar's rapid development, we remain committed to supporting our community and contributing to the nation's vision for the future.

Bachir Fares Marouf
CEO & General Manager
HandyGo Services W.L.L

TABLE OF CONTENT

قائمة المحتوى

- | | |
|---------------------------|-----------------------|
| 01 ▶ About Company | ◀ ١. حول الشركة |
| 02 ▶ Our Vision & Mission | ◀ ٢. رؤيتنا ورسالتنا |
| 03 ▶ Our Core Services | ◀ ٣. خدماتنا الرئيسية |
| 04 ▶ Technology Services | ◀ ٤. الخدمات التقنية |
| 05 ▶ Why Chose Us ? | ◀ ٥. لماذا نحن ؟ |
| 06 ▶ Our Process | ◀ ٦. آلية عملنا |

INTRODUCTION

At HandyGo Services, we do more than provide traditional maintenance — we deliver comprehensive solutions that give you complete peace of mind and confidence in every aspect of your property.

Since our establishment in Doha, Qatar, we have set a clear goal: to be the first choice for individuals and businesses seeking quality, reliability, and innovation. We are a multi-service company offering full facilities management, on-demand assistance, and innovative technology solutions that meet the needs of modern homes and businesses.

Our team consists of skilled experts and engineers dedicated to precision and commitment, ensuring services that exceed client expectations.

We cover a wide range of services, from everyday repairs in homes and offices to the installation of advanced smart home systems that enhance comfort and control, as well as automated solar panel cleaning to ensure maximum efficiency and sustainability.

We believe that innovation is at the heart of success, which is why we combine modern technology with practical solutions to make your life easier, safer, and more efficient.



مقدمة

في هاندي جو سيرفيسس، نحن لا نقدّم مجرد خدمات صيانة تقليدية، بل نوّفر طوّلاً شاملة تمنحك الراحة والثقة في كل تفاصيل ممتلكاتكم. منذ انطلاقنا في الدوحة – قطر، وضعنا هدفًا واضحًا يتمثل في أن نكون الخيار الأول للأفراد والشركات الباحثين عن الجودة، الثقة، والتجديد.

نحن شركة متعددة الخدمات، تجمع بين إدارة المرافق المتكاملة، والمساعدة عند الطلب، إلى جانب الحلول التكنولوجية المبتكرة التي تواكب احتياجات العصر. فريقنا يضم خبراء ومهندسين متخصصين، يعملون بروح من الالتزام والدقة لضمان تقديم خدمات تفوق توقعات عملائنا.

نغطي نطاقًا واسعًا من الخدمات اليومية والمشاريع المتقدمة، بدءًا من الإصلاحات البسيطة في المنازل والمكاتب، وصولًا إلى تركيب أنظمة المنازل الذكية التي ترفع من مستوى الراحة والتحكم، بالإضافة إلى التنظيف الآلي للألواح الشمسية لضمان أعلى كفاءة واستدامة في استخدام الطاقة.

نحن نؤمن أن الابتكار هو جوهر النجاح، لذلك ندمج التكنولوجيا الحديثة مع الحلول العملية لتقديم خدمات تجعل حياتك أسهل وأكثر أمانًا وكفاءة.



VISION & MISSION

Vision

To become the leading multi-service company in Qatar and the region, recognized for innovation, reliability, and excellence in delivering smart solutions that make everyday living and business operations easier, safer, and more sustainable.

Mission

Our mission is to provide comprehensive facility management, on-demand assistance, and technology-driven solutions that combine skill, trust, and innovation. We strive to deliver peace of mind by ensuring comfort, safety, and efficiency for homes and businesses — anytime, anywhere.

رؤيتنا ورسالتنا

رؤيتنا

أن نكون الشركة الرائدة في قطر والمنطقة في تقديم الخدمات المتعددة، معترفًا بنا بالابتكار والموثوقية والتميز، من خلال توفير حلول ذكية تجعل حياة الأفراد وأعمال الشركات أسهل، أكثر أمانًا، وأكثر استدامة.

رسالتنا

مهمتنا هي تقديم إدارة مرافق متكاملة، ومساعدة عند الطلب، وحلول تكنولوجية مبتكرة تجمع بين الخبرة والموثوقية والابتكار. نسعى إلى توفير راحة البال لعملائنا من خلال ضمان الراحة، الأمان، والكفاءة في المنازل والأعمال – في أي وقت وأي مكان.

لماذا تختارنا ؟

- **المصداقية** – نصل في الوقت المحدد، مع هُزون بالكامل، ونقدّم ما نعدّه بدقة.
- **جودة التنفيذ** – خدماتنا تلتزم بأعلى المعايير المهنية ومعايير السلامة.
- **حلول مبتكرة** – ندمج التكنولوجيا الذكية والأنظمة الصديقة للبيئة لتحقيق أفضل النتائج.
- **نهج يركز على العميل** – كل خدمة مصممة لتلبي احتياجاتك وتفضيلاتك الخاصة.
- **تغطية شاملة** – من الإصلاحات العاجلة إلى الأتمتة المنزلية المتقدمة، نحن نغطي كل شيء.
- **خبرة موثقة** – اسم موثوق في قطاع الخدمات في قطر مع التزام دائم بالتميز.

WHY CHOOSE US ?

- **Reliability** – We arrive on time, fully prepared, and deliver exactly what we promise.
- **Quality Workmanship** – Our services meet the highest professional and safety standards.
- **Innovative Solutions** – We integrate smart technology and eco-friendly systems for better results.
- **Customer-Centric Approach** – Every service is tailored to meet your specific needs and preferences.
- **Comprehensive Coverage** – From urgent repairs to advanced home automation, we cover it all.
- **Proven Experience** – A trusted name in Qatar's service industry with a commitment to excellence.



OUR CORE SERVICES



Facilities Management & Maintenance

- ~ Comprehensive care for residential, commercial, and industrial properties.
- ~ Air conditioning installation, servicing, and repairs.
- ~ Electrical, plumbing, painting, carpentry, and general repairs.
- ~ Preventive and scheduled maintenance programs.



On-Demand Assistance

- ~ Rapid response for urgent service needs.
- ~ Professional team available for a wide range of tasks.



Technology SERVICES



Smart Home Solutions

- ~ Installation of intelligent lighting, climate control, and home security systems.
- ~ Integration of IoT devices for a connected, efficient lifestyle.



Solar Panel Automated Cleaning (Subscription)

- ~ Advanced automated systems to keep solar panels performing at peak efficiency.
- ~ Flexible subscription plans tailored to your needs.

إدارة المرافق والصيانة



- رعاية شاملة للعقارات السكنية والتجارية والصناعية.
- تركيب وصيانة وإصلاح أجهزة التكييف.
- أعمال الكهرباء، السباكة، الدهانات، النجارة، والإصلاحات العامة.
- برامج صيانة وقائية ومجدولة

المساعدة عند الطلب



- استجابة سريعة لاحتياجات الخدمات العاجلة.
- فريق محترف متوفر لإنجاز مجموعة واسعة من المهام على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع.



الخدمات الذكية

حلول المنازل الذكية



- تركيب أنظمة الإضاءة الذكية، والتحكم بالمناخ، وأنظمة الأمن المنزلية
- لأسلوب حياة متصل وأكثر كفاءة (IoT) دمج أجهزة إنترنت الأشياء

التنظيف الآلي للألواح الشمسية (اشتراك)



- أنظمة آلية متطورة للحفاظ على الألواح الشمسية بأعلى كفاءة تشغيلية.
- خطط اشتراك مرنة ومصممة لتناسب احتياجاتك.

Our Work PROCESS

آلية عملنا





Your Help, On The Go !





CONTACT US

+974 5166 1660
+974 5556 3443



+974 4411 3995



info@handygo.qa



Al Muntazah, Zone No. 24, St. 840,
Building No. 34, 4th Floor, Office 403,
P.O.Box : 64074, Doha - Qatar

